
 

 1 

Gemeenteraad  Gooise Meren 
 
Informatieve vragen van feitelijke/technische aard  (in plaats van telefonisch contact) 

Van : Lars Voskuil, PvdA Gooise Meren 

   
Datum indiening : 22 september 2017 
   
Betreft : Artikel Gooi&Eemlander donderdag 21 september, Regio pagina 2-3 “Van 

Volkstuin tot overtuin op de Krijgsman” 

 

    
   
Beantwoording wordt 
standaard op BIS gezet 

 o (hier aankruisen als u dit niet wilt!) 

   
Datum toezending 

antwoord 

: 3 oktober 2017 

 
Vragen: 

 
 
Op donderdag 21 september verscheen in de Gooi&Eemlander een artikel met de titel “Van 
Volkstuin tot Overtuin op de Krijgsman”. In dit artikel wordt beschreven dat er een 
beeldkwaliteitsplan zou zijn vastgesteld voor de volkstuinen achter de Krijgsman, en wordt 
ingegaan op de uitgangspunten die daarin opgenomen zijn. Op basis van dit artikel zijn wij door 
diverse inwoners aangesproken hierover. 

 
Voor zover ons bekend is er echter geen beeldkwaliteitsplan, en is dit in ieder geval niet gedeeld 
met de raad van Gooise Meren. De fractie van de PvdA kan zich nauwelijks voorstellen dat in een 
van de meest beladen dossiers van onze gemeente, door het College een zo belangrijk stuk, dat 
ziet op een controversieel onderdeel van het plan, niet met de raad maar wel al met de pers 
gedeeld is. Dit zou op zijn zachtst gezegd getuigen van een gebrek aan politieke sensitiviteit, 
grenzend aan minachting van de raad. Daarmee kan het artikel bijna niet op feiten berusten. Als 

het wel juist is, dan roept het de vraag op hoe het kan het dat een dergelijk cruciaal document, in 
een dusdanig gevoelig dossier, wél met de pers is gedeeld maar de gemeenteraad nog van niets 
weet. 
 
 
Dit brengt de fractie van de PvdA tot de volgende vragen: 

 
1. Is het juist dat er inmiddels, zoals in het artikel gesteld, een beeldkwaliteitsplan voor de 

huidige volkstuinen aan de Krijgsman is? 
2. Indien dit het geval is, klopt het dat dit document is gedeeld met de pers? 
3. Zo ja, is dit actief gedaan, middels een persbericht of persconferentie bijvoorbeeld? 
4. Door wie is besloten dit document wel naar buiten, maar niet naar de raad te brengen? 
5. In het artikel wordt een aantal elementen uit het beeldkwaliteitsplan naar voren gebracht. 

Klopt deze weergave? 
6. Komt de bijgevoegde tekening overeen met de werkelijkheid, bijvoorbeeld ten aanzien van 

het aantal en de plaatsing van de bruggen? 
 

Uw antwoorden zien wij graag zo spoedig mogelijk tegemoet. Wij houden de mogelijkheid open 
van vervolgvragen in de raad. 
 

 
Fractie PvdA 
Lars Voskuil 
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Antwoord College van B&W 
 
Ad 1:  Er is een Beelkwaliteitsplan die toeziet op de ontwikkeling van het voormalig 

volkstuincomplex de Westbatterij. Het College van B&W heeft hierover op 19 september een 
College besluit genomen. De vaststelling van het beeldkwaliteitsplan staat gepland in de 
gemeenteraad in november. De stukken zijn in te zien op de website van de gemeente. 
 
Ad 2/3; Ja, het klopt inderdaad dat dit document/besluit door het college met de pers is gedeeld. 
Na het zomerreces heeft het college besloten om een actiever mediabeleid te gaan voeren. Elke 
dinsdagmiddag, enkele uren na het b en w-overleg is de schrijvende pers (Dagblad De Gooi- en 

Eemlander en Enter media) uitgenodigd  om kennis te nemen van zaken die in het college-overleg 
aan de orde zijn geweest. Het college maakt een selectie welke besluiten of onderwerpen in het 
persuur aan de orde komen en welk collegelid dit gaat toelichten. 
 
Ad 4:  Zie antwoord onder 1:  het voorstel gaat naar de raad in november en zal op 18 oktober aan 
de orde komen in het gesprek. 
 

Ad 5: Het artikel in de Gooi & Eemlander is gebaseerd op het Raadsvoorstel en de informatie komt 
hiermee overeen. 
 
Ad 6: Het aantal bruggen is afhankelijk van het aantal woningen die direct gelegen zijn aan de 
volkstuinstrook. de Krijgsman zal deze woningen gekoppeld aan de overtuinen verkopen. Het 
aantal woningen en daaraan gelegen bruggen is afhankelijk van de uitwerking in het Voorlopig 

Ontwerp Stedenbouwkundig Plan (VOSP)  De verwachting is dat dit slechts marginaal zal afwijken 
van het getoonde voorbeeld in het beelkwaliteitsplan. 
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BIJLAGE: Artikel Gooi&Eemlander 
 
 


